
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-09-29, § 24 

 

 Tid Torsdagen den 29 september 2011 kl 16.30 – 17.05 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndagen den 10 oktober 2011 

 
 

 

Ulla Hamilton Emilia Hagberg 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Emilia Hagberg (MP) vice ordföranden  

 

Bo Arkelsten (M)  

Datevig Mardirossian Lönn (M)  

Mark Klamberg (FP) §§ 7 - 17 

Jonas Naddebo (C)  

Malte Sigemalm (S)  

Annika Ödebrink (S)  

Oskar Levin (S)  

Martin Hansson (MP)  

  

 
Tjänstgörande ersättare: 

   

Christoffer Kuckowski (M) för Daniel Valiollahi (M) 

Inga-Lill Larsson (M) för Annika Davidsson (M) 

Charlotta Schenholm (FP) för Mark Klamberg (M) §§ 1 - 6 

Kajsa Stenfelt (V) för Claudia Jiménez-Guala (V) 

 

Övriga ersättare: 

Peter Abelin (M) §§ 17 - 27 

Christer Svärd (M)  

Jesper Svensson (FP)  

Göran Oljeqvist (KD)  

Margareta Stavling (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Hanna Helsing (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

Maria Antonsson (MP)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Per Anders Hedkvist, Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Kristofer 

Tengliden, Åse Geschwind, Lars Jolérus, Erica Lawesson, Ulla Ritzén och Lovisa 

Wassbäck samt borgarrådssekreteraren Carl Höglund och biträdande 

borgarrådssekreteraren Martin Savén från roteln. 



  

 

 
 § 24 

Anmälan av landdepåer för snö. Svar på skrivelse från miljö- och 
hälsoskyddsnämnden 
Dnr T2010-440-01486 

 
Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt trafikkontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden överlämnar och åberopar kontorets 

 tjänsteutlåtande som svar på skivelsen från miljö- och hälsoskyddsnämnden. 

 
Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande från den 9 september 2011. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Malte Sigemalm m.fl. (S) enligt följande: 

 

Deponering av stora mängder snö har efter de två senaste vintrarnas rikliga 

snöfall blivit satt på sin spets och rönt stor uppmärksamhet och ofta viss oro hos 

många medborgare. Det är därför bra att kontoret tagit fram rapporten 

”Snöplatser i ytterstaden” och vi uppskattar kontorets positiva syn på samarbetet 

med miljöförvaltningen. 

 

Vi vill att kontoret ser över miljöriskerna och möjligheten att genom aktiva 

åtgärder hindra en eventuell negativ inverkan på miljön runt de största 

landdepåerna. 

 

 

Vi önskar också se en plan för hur ett snabbt återställande av marken och den 

berörda omgivningen efter en deponering kan ske 

 

Särskilt uttalande lämnas av Kajsa Stenfelt (V) enligt följande: 

 

De senaste årens stora snömängder har förståeligt nog varit problematiska att 

hantera på ett tillfredsställande sätt. De ytor som använts som landdepåer har, 

när snön smält bort inte alltid sett ut som de gjorde innan, och att Miljö- och 

hälsoskyddsnämnden tillskriver kontoret är inte förvånande. Självfallet skall 

kontoret ta till sig de råd och synpunkter som inkommit, oavsett anmälningsplikt 

enligt miljöbalken föreligger eller ej. Bortforslingen av stora snömängder är ett 

stort problem, och det har inte alltid varit lätt att överhuvudtaget hitta platser för 

snödeponi. Vi vill därför återigen påtala nödvändigheten av att hitta nya sätt att 

hantera snön, exempelvis utreda på vilka sätt man kan använda snön som 

energiresurs för fjärrkyla 

 



  

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


